
Spørsmål til ordfører – renovasjonsløsninger 

 

Jeg har fått kjennskap til at det ved enkelte utbyggingsprosjekter i våre byområder stilles krav om 
etablering av et mobilt avfallssug som renovasjonsløsning. Det opplyses at dette er en løsning 
som er vesentlig dyrere enn tradisjonelle alternativer – i noen tilfeller opp mot ti ganger dyrere. 

Dette er en type krav som kan bidra til at planlagte boligprosjekter ikke blir realisert, noe som er 
uheldig for boligbygging og utvikling i vår kommune. Så vidt jeg kjenner til, er det heller ikke gjort 
noe politisk vedtak i kommunestyret om at man skal gå over til en ny renovasjonsløsning. 

Vi ber derfor ordføreren svare på følgende: 

1. Hva er det faglige og/eller juridiske grunnlaget for at kommunen nå pålegger mobilt 
avfallssug som løsning i nye prosjekter? 

2. Er dette kravet forankret i nasjonale forskrifter, regionale føringer eller annet overordnet 
lovverk? 

3. Dersom det ikke finnes slike pålegg i overordnet regelverk – burde ikke kommunestyret i 
Indre Østfold hatt en prinsipiell behandling og vedtatt en overordnet føring før en slik 
ordning ble innført? 

  

Med vennlig hilsen, 

Ronny Aukrust, Arbeiderpartiet 

Jens Helge Jorud, Senterpartiet  

 


